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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ 

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

mb: 02053101 ž.r. 2340009-1110278715 oib: 92829674347 

 
 

59. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u srijedu 20. siječnja 2016. godine u Zagrebu, Ribnjak 

2, s početkom u 18:00 sati. 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

 

1. Tomislav Kaniški, dopredsjednik Saveza; 

2. Lino Legac, član Izvršnog odbora Saveza;  

3. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza; 

4. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza (od 18:05); 

5. Petar Perica, član Izvršnog odbora Saveza 

6. Vladimir Spasić, član Izvršnog odbora Saveza; 

7. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 

  

Gosti: 

 

1. Željko Kirin; 

2. Monika Kovaljesko; 

3. Ivana Težak 

 

 

Konstatira se da na početku 59. sjednice IO-a, dana 20. siječnja 2015. 
godine prisustvuje 6 (od 18:05, 7) članova s pravom glasa što je 
dovoljno za donošenje pravovaljanih odluka. 

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika s 58. sjednice IO-a 

3. Kalendar natjecanja 2016. 

4. Popis kontrolora za 2016. 

5. Pravilnik za natjecanja 2016.  

6. Godišnja skupština Saveza 

7. Reprezentacije, izvještaj wtoc 

8. Web Saveza 

9. Registracija natjecatelja 2016. 
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10. Razno 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 6 glasova za. 

 

2. Usvajanje Zapisnika s 58. sjednice IO-a 

Članovi IO-a javnim su glasovanjem, prihvatili Zapisnik sa 58. sjednice IO-a od 

17. prosinca 2015. godine s 6 glasova za. 

 

3. Kalendar natjecanja 2016.  

Članovi IO-a su razmotrili pristigle prijave za organizaciju natjecanja te odredili 

koja će se natjecanja bodovati za Kup Hrvatske te na kojim će se natjecanjima 

održati državna prvenstva.  

Ponovno se glasalo o održavanju PH u štafeti na Omanovcu i prijelog opet nije 

prihvaćen (P. Perica,  V. Spasić i M. Štambuk za; L. Legac i F. Marković protiv; T. 

Kaniški i I.Tišljar suzdržani). 

Traže se organizatori PH u štafeti i PH u sprint štafeti. 

OK Međimurje mora poslati izuzeće za startne liste IO-u za utrku koja se boduje 

za WRE. 

 

4. Popis kontrolora za 2016.  

Popis kontrolora za 2016. godinu nalazi se u prilogu. 

 

5. Pravilnik za natjecanja 2016. 

Pročitane su izmjene pravilnika za orijentacijska natjecanja u odnosu na 

prošlogodišnji pravilnik. Nije bilo dodatnih primjedbi niti prijedloga izmjena 

pravilnika. Članovi IO-a su jednoglasno sa 7 glasova za prihvatili pravilnik za 

natjecanja za 2016. godinu.  

 

6. Godišnja skupština Saveza 

Tomislav Kaniški je iznio financijski plan za 2016. godinu. 

OK Lokve prestao s radom. IO je donio odluku da se OK Lokve briše iz članstva 

Saveza.  

Odlučeno je da se na godišnjoj skupštini dodijele priznanja za osvojene medalje 

na wtocu 2015. 

Izborna skupština će se održati 29.2.2016.. 

 

7. Reprezentacije, izvještaj wtoc 
Ivo Tišljar je pročitao financijski dio izvještaja za wtoc 2015. Članovi IO-a su 

jednoglasno sa 7 glasova za prihvatili izvještaj. 

 

8. Web Saveza 
Lino Legac je predložio da se smjeni Ivo Tišljar s položaja web administratora. 

Za smjenu su bili L. Legac i F. Marković, protiv M. Štambuk i suzdržani: T. 



 

3 

 

Kaniški, I. Tišljar, V. Spasić i P. Perica. 

Odlučeno je da će uz Ivu Tišljara administratorska prava na web stranicama 

Saveza dobiti i Tomislav Kaniški i Matija Razum. 

 

Sjednicu je napustio L. Legac u 19:20. 

 

9. Registracija natjecatelja 
Registracijski obrazac mora sadržavati OIB te registracijski broj natjecatelja. L. 

Legac će prirediti registracijski obrazac i poslati ga klubovima. 

T. Kaniški je izložio slučaj prelaska natjecatelja Dominika Kirina iz OK Vihor u OK 

Japetić, odnosno zahtjev za odštetom od strane OK Vihor. Nakon kraće rasprave 

zaključeno je da T. Kaniški treba provjeriti kod nadležnih službi vezano za 

dokumentaciju po kojoj će se odlučivati opravdanost zahtjeva za odštetom te će 

IO na sljedećoj sjednici donijeti odluku po tom pitanju. 

Željko Kirin, otac Dominika Kirina je naveo razloge zbog kojih Dominik želi preći 

u OK Japetić te je naglasio da je to njegov izbor i da nije bilo ,,vrbovanja'' od 

strane OK Japetić. 

 

10. Razno 

Pod točkom ,,Razno'' nije bilo prijedloga za raspravu. 

 

 

Sjednica je završila u 19:45 sati. 
 

 
 

Zapisnik vodio: 

Frane Marković 

Hrvatski orijentacijski savez 
 

dopredsjednik 
Tomislav Kaniški 

 


